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O SPORCIE AKADEMICKIM  

W Sali Senackiej Akademii Wychowania Fizycznego odbyła się Komisja 

Sportu, Turystyki i Kultury Fizycznej. Tematem posiedzenia był 

aktualny stan sportu akademickiego.  

Przedstawiciel Akademickiego Związku Sportowego w specjalnie przygotowanej 

prezentacji wyjaśnił czym jest AZS i jak funkcjonuje. Mówił o tym, że jest to 

najbardziej liczna organizacja studencka licząca 50 tysięcy członków, którzy 

regularnie opłacają składki. Zrzesza 300 klubów i 3 tysiące sekcji sportowych. 

Wizytówką AZS jest przede wszystkim sport kwalifikowany, a barwy AZS-u 

reprezentują chociażby Justyna Kowalczyk, Tomasz Majewski czy Otylia 

Jędrzejczak. AZS to jednak nie tylko sport studencki. AZS wspólnie z 

krakowskimi uczelniami zajmuje się również szkoleniem młodzieży w zakresie 

siatkówki, pływania, badmintona i piłki nożnej kobiet.  

AZS boryka się z kilkoma problemami, m.in. zmniejszającym się wsparciem od 

miasta, brakiem własnych obiektów oraz godnej siedziby, a także brakiem 

środków na utrzymanie przystani żeglarskiej na Bagrach. Dlatego też 

przedstawiciele AZS-u zwrócili się do komisji z prośbą o wsparcie w zakresie 

rewitalizacji przystani.  

Kolejne wystąpienie to prezentacja przedstawiciela Klubu Sportowego AZS AWF 

Kraków. Po wymienieniu informacji na temat klubu i pochwaleniu się wieloma 

sportowymi sukcesami, również padła prośba o wsparcie i również dotyczyła 

ona przystani. Tym razem chodziło jednak o Ośrodek Sportów Wodnych przy 

ul. Kościuszki 38.  
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W przypadku przystani na Bagrach komisja zobowiązała Zarząd Infrastruktury 

Sportowej do dokonania inwentaryzacji i przedstawienia wniosków na 

posiedzeniu komisji pod koniec sierpnia. Jeśli chodzi o przystań przy ul. 

Kościuszki radni zastanawiali się i dyskutowali na tym, czy powinno poszukać 

się inwestora chcącego zainwestować w to miejsce. (BS) 

OKRĘTY NA ZNACZKACH 

Do Rady Miasta Krakowa wpłynęła rezolucja autorstwa grupy radnych 

PiS, skierowana do Ministrów: Obrony Narodowej, Administracji i 

Cyfryzacji, prezydentów i rad miast: Gniezna, Lublina, Poznania, 

Torunia i Krakowa w sprawie skierowania wniosku o ujecie na rok 

2015 przez Pocztę Polską emisji znaczków pocztowych okręty – 

miasta.  

W skład 8. Flotylli Obrony Wybrzeża w Świnoujściu wchodzi pięć okrętów 

transportowo-minowych, które noszą nazwy polskich miast.  Oficjalna 

współpraca Krakowa z ORP „Kraków” przypieczętowana została uchwałą RMK z 

14 czerwca 2000 roku. Od tego dnia gród Kraka ma honorowy patronat nad 

jednostką. Dlatego też RMK zwraca się z wnioskiem m.in. do Poczty Polskiej, 

aby w planie emisyjnym na 2015 rok przyjęła i wydała w bloku i serii 5 

znaczków z sylwetkami okrętów transportowo-minowych, z uwzględnieniem 

symboli miast-patronów. Rok 2015 wybrany jest nieprzypadkowo: będzie to 

25. rocznica podniesienia bandery na ORP „Kraków”. (MB) 

Projekt uchwały:  

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php

?id=68437 

SKLEPY KRÓCEJ W WIGILIĘ I WIELKI PIĄTEK?  

Radny Tomasz Urynowicz jest jednym z pomysłodawców projektu 

uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

Krakowa dotyczącymi propozycji ograniczenia handlu detalicznego w 

Wigilię Bożego Narodzenia oraz w Wielki Piątek.  

Projekt%20uchwały:%20https:/www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68437
Projekt%20uchwały:%20https:/www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68437
Projekt%20uchwały:%20https:/www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68437
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Projekt ten zakłada, że po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami 

ustalone zostaną nowe, krótsze godziny otwarcia placówek handlowych. Jak 

piszą radni w uchwale: „Należy podkreślić, iż ograniczenie handlu we wskazane 

dni ma na celu umożliwienie pracownikom handlu przeżycie doniosłości obu 

świąt”. (MB) 

Projekt uchwały: 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php

?id=68378 

PUSTOSTANY DO ZASIEDLENIA 

Komisja Mieszkalnictwa RMK pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały z 11 czerwca 2008 r. w sprawie zasad 

zbywania lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miejskiej 

Kraków w trybie bezprzetargowym na rzecz najemców: 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php

?id=68310.  

Radni wysłuchali też informacji na temat przejmowania pustostanów w poczet 

zasobów gminnych.  

Sławomir Pietrzyk, Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krakowa przedstawił 

projekt rezolucji w obronie spółdzielni mieszkaniowych. Na wniosek radnego 

Bolesława Kosiora dyskusja na jego temat rozpocznie się w sierpniu, gdy 

zapoznają się z nim kluby radnych. (JB) 

TRZY MEDALE 

Do Rady Miasta Krakowa wpłynęły trzy wnioski o przyznanie 

brązowych medali Cracoviae Merenti. Otrzymać je mają: prof. Stefan 

Dousa, Stanisława Centkowska oraz prof. Jadwiga Romańska-Gabryś.  

Z wnioskami wystąpiła Kapituła Medalu Cracoviae Merenti, w skład której 

wchodzą: Prezydent Miasta Krakowa (przewodniczący kapituły), Metropolita 

Krakowski oraz Rektor UJ.  

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68378
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68378
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68310
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68310
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Prof. Stefan Dousa od 35 lat jest przewodniczącym Rady Programowej Galerii 

Politechniki Krakowskiej, współzałożycielem „Fundacji Promocji Miasta 

Krakowa”, od 1971 r. pracuje na Wydziale Architektury Politechniki Krakowskiej 

w Pracowni Rzeźby. Jest autorem fontanny na placu Szczepańskim. 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68318 

Stanisława Centkowska jest pielęgniarką, założycielką Fundacji dla Dzieci, 

Młodzieży i Dorosłych Niepełnosprawnych Intelektualnie. 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68320 

Prof. Jadwiga Romańska-Gabryś to jedna z najwybitniejszych śpiewaczek 

polskich okresu powojennego. Nazywano ją „Gildą stulecia”, „najlepszą 

Butterfly”, „najpiękniejszym polskim sopranem”. Przez wiele lat była 

primadonną Opery Krakowskiej. 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68322  

(MB) 

 

SMART CITY W KRAKOWIE 

4 lipca (czwartek) o godz. 14.30 w sali Portretowej odbędzie się 

posiedzenie Komisji Rozwoju i Innowacji. 

Radni dyskutować będą o rozwoju usług inteligentnego miasta w Krakowie.  

Bieżący plan posiedzeń:  

https://www.bip.krakow.pl/?bip_id=1&dok_id=29975&sub=biezacy_plan 

 

HARMONOGRAM SESJI RADY MIASTA KRAKOWA W 2013 ROKU: 

• 10 lipca 

D    POSIEDZENIA KOMISJI RADY MIASTA KRAKOWA, 4 LIPCA: 

 

 

 

D    WARTO WIEDZIEĆ: 

 

 

 

https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68318
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68320
https://www.bip.krakow.pl/_inc/rada/posiedzenia/show_pdfdoc.php?id=68322
https://www.bip.krakow.pl/?bip_id=1&dok_id=29975&sub=biezacy_plan
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• 28 sierpnia 

• 11 września 

• 25 września 

• 9 października 

• 23 października 

• 6 listopada 

• 20 listopada 

• 4 grudnia 

• 18 grudnia 

 

Z poważaniem, 

Magdalena Bartlewicz 

Referat Informacji i Współpracy Zagranicznej 

Kancelaria Rady Miasta i Dzielnic Krakowa 


